

ຄູ່ມືການສັກຢາວັກຊີນ Novavax ສຳລັບ ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ຝັກຢູ່ໃນເກົາຫຼີ ອາຍຸ18ປີຂຶ້ນໄປ

ຂະນະທີ່ອັດຕາການຕິດເຊື້ອຂອງຄົນຕ່າງປະເທດໃນໄລຍະມື້ໜຶ່ງແມ່ນສູງ, ແຕ່ອັດຕາການສັກຢາປ້ອງກັນ ພະຍາດໂຄວິດ-19ໃຫ້ຄົນຕ່າງປະເທດຍັງຕ່ຳກວ່າຄົນທົ່ວໄປ, ດັ່ງນັ້ນ, ຂໍໃຫ້ທ່ານຮັບປະກັນວ່າໄດ້ສັກຢາກັນ ພະຍາດໂຄວິດ-19 ເພື່ອຊີວິດທີ່ປອດໄພຢູ່ສ.ເກົາຫຼີ.

ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ມີອາຍຸເກີນ 18 ປີທີ່ຝັກເຊົາຢູ່ໃນເກົາຫຼີເປັນເວລາດົນ ຫຼາຍກວ່າ)90 ມື້ ສາມາດຮັບວັກຊີນ (COVID-19 ໄດ້ຝຣີ.

◦ ວັກຊີນ Novavax (NVX) ແມ່ນວັກຊີນທີ່ຜະລິດໂດຍວິທີການປະສົມທາດໂປຼຕີນແບບດັ້ງເດີມ, ແລະວັກຊີນຕ່າງໆເຊັ່ນ HPV ແລະຕັບອັກເສບ B ໄດ້ຖືກຜະລິດດ້ວຍວິທີດຽວກັນ ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ມີອາຍຸເກີນ .18 ປີທີ່ຍັງບໍ່ທັນໄດ້ສັກຢາຄັ້ງທີ່ 1, 2, ຫຼື 3 ເນື່ອງຈາກຄວາມກັງວົນກ່ຽວກັບອາການທາງລົບ ຈາກຢາວັກຊີນ mRNA (Pfizer, Moderna), ແລະອື່ນໆ, ສາມາດຮັບວັກຊີນ Novavax ໄດ້ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 14 ກຸມພາ.

- ບໍ່ວ່າທ່ານຈະມີປະກັນສຸຂະພາບຫຼືບໍ່, ທ່ານສາມາດຮັບວັກຊີນໄດ້ຢູ່ສະຖາບັນການແພດຫຼື ສູນສາທາລະນະສຸກ ທີ່ຄຸ້ມຄອງວັກຊີນ COVID-19 Novavax.

◦ ວິທີການຈອງ, ການສັກຢາ

1) ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ລົງທະບຽນ.ທ່ານສາມາດຈອງອອນໄລນ໌ຫຼືທາງໂທລະສັບໂດຍໃຊ້ເລກທະບຽນຄົນຕ່າງດ້າວຂອງທ່ານ :

* ການຈອງອອນລາຍ(ຈອງໂດຍຕົວແທນ): ເຂົ້າເຖິງລະບົບການຈອງລ່ວງໜ້າຂອງການສັກຢາປ້ອງກັນCorona19 (<https://ncvr.kdca.go.kr>) ແລະເຮັດການຈອງຫຼັງຈາກຕົວແທນຖືກຮັບຮອງແລ້ວ (ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 21 ກຸມພາ) → ການສັກຢາຢູ່ສູນສາທາລະນະສຸກ ຫຼືສະຖາບັນການແພດ ທີ່ໄດ້ຮັບມອບໝາຍ(ວັນທີ7 ມີນາ. ~)

**ການຈອງໂທລະສັບມື້ດຽວກັນກັບການສັກຢາວັກຊີນNovavaxກວດເບິ່ງວັກຊີນທີ່ຍັງເຫຼືອ

ທາງໂທລະສັບຢູ່ສະຖາບັນການແພດ ຫຼື ສູນສາທາລະນະສຸກ ແລະ ຈອງ)ວັນທີ14 ກຸມພາ.~) → ໄປຫາສະຖານທີ່ດັ່ງກ່າວ ແລະ ສັກຢາໃນມື້ດຽວກັນ)ວັນທີ14 ກຸມພາ.~)

2)ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ບໍ່ໄດ້ລົງທະບຽນ:(ລວມທັງຄົນເຂົ້າເມືອງຜິດກົດໝາຍ)ທ່ານສາມາດຂໍໝາຍເລກບໍລິຫານຊົ່ວຄາວຈາກ

ສູນສາທາລະນະສຸກ ແລະ ຈອງທາງອອນລາຍ (ຈອງໂດຍຕົວແທນ)ຫຼືທາງໂທລະສັບ.

* ຈອງລ່ວງໜ້າທາງອອນລາຍ ເຂົ້າເຖິງລະບົບການສັກຢາຈອງລ່ວງໜ້າຂອງການ ສັກຢາປ້ອງກັນ :(ຈອງໂດຍຕົວແທນ)Corona 19 ໄດ້ທີ່)<https://ncvr.kdca.go.kr>) ແລະເຮັດການຈອງພາຍຫຼັງທີ່ຜູ້ຕາງ ໜ້າໄດ້ຮັບຮອງດ້ວຍຕົນເອງ)ວັນທີ21 ກຸມພາ~)→ການສັກຢາທີ່ສູນສາທາລະນະສຸກ ຫຼື ສະຖາບັນການແພດທີ່ໄດ້ຮັບມອບໝາຍ ວັນທີ)3 ມິຖຸນາ(.

**ການສັກຢາໃນມື້ດຽວກັນໂດຍການຈອງໂທລະສັບ ການສັກຢາ :Novavax ກວດເບິ່ງວັກຊີນທີ່ຍັງເຫຼືອ ທາງໂທລະສັບຢູ່ສະຖາບັນການແພດຫຼືສູນສຸຂະພາບສາທາລະນະແລະເຮັດການຈອງ)14 ກຸມພາ.~) → ໄປຫາສະຖານທີ່ດັ່ງກ່າວ ແລະ ສັກຢາໃນມື້ດຽວກັນ)14 ກຸມພາ.~).

***ຖ້າທ່ານບໍ່ມີບັດປະຈຳຕົວທີ່ຖືກຕ້ອງໃນເວລາອອກເລກການຄຸ້ມຄອງຊົ່ວຄາວ,ທ່ານສາມາດອອກພຽງແຕ່ໜຶ່ງຂອງ
ໂທລະສັບມືຖື (ທ່ານຫຼືຄົນຮູ້ຈັກ), ທາງອີເມວ, ຫຼືທີ່ຢູ່ອາໄສ.

3) ສັກຝາວັກຊີນ Novavax ຄັ້ງທີ 3 (NVX)

* ການສັກຝາວັກຊີນ NVX ຄັ້ງທີ 3 ຫຼັງຈາກການສັກຝາ NVX-NVX: ການຈອງທາງອອນໄລນ໌
ແລະການຈອງໂທລະສັບສາມາດໃຊ້ໄດ້ໃນມື້ດຽວກັນ.

** ຫຼັງຈາກການສັກຝາປ້ອງກັນດ້ວຍຝາວັກຊີນອື່ນໆ (mRNA, AZ, J), ຖ້າມີເຫດຜົນສໍາລັບການຂັດແຍ້ງກັນ
ຫຼືເລື່ອນເວລາຂອງວັກຊີນ, ປະລິມານທີ່ 3 ຂອງ NVX ແມ່ນສາມາດໃຊ້ໄດ້ຕາມຄວາມເຫັນຂອງທ່ານຫມໍ :
ມີໃຫ້ພຽງແຕ່ໃນມື້ທີ່ຈອງໂທລະສັບ.

※ ສິ່ງອ້າງອີງ

-ຂໍ້ມູນປະຈຳຕົວຖືກນໍາໃຊ້ເພື່ອຈຸດປະສົງການສັກຝາປ້ອງກັນເທົ່ານັ້ນ,ແລະການພັກເຊົາທີ່ຜິດກົດຫມາຍ,

ແລະອື່ນໆຈະບໍ່ຖືກແຈ້ງໃຫ້ຫ້ອງການກວດຄົນເຂົ້າເມືອງເນື່ອງຈາກລະບົບການແຈ້ງພາສີ.

-ສໍາລັບລາຍລະອຽດເພີ່ມເຕີມ,ກະລຸນາເບິ່ງທີ່ເວັບໄຊທ໌ຂອງສູນຄວບຄຸມແລະປ້ອງກັນພະຍາດເກົາຫຼີ(KCDC)

ສໍາລັບການສັກຝາປ້ອງກັນ COVID-19 (<https://ncv.kdca.go.kr>).